
976492

To: 51.2 5.1.2e | @minvws.nl]; 5.1.2e | 5.1.2e @minvws.nl]
Ce: 5.1.2e HERES @minvws.nl]; 5.1.2e ) EERE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Tue 11/24/2020 8:06:12 PM

Subject: RE: Opvolging Steekproeven

Received: Tue 11/24/2020 8:06:12 PM

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2 5.1.2e |] minvws.nl>

Datum: dinsdag 24 nov. 2020 8:53 PM

Aan: ) (@minvws.nl>, 5.1.2e aminvws.nl>

Kopie: @minvws.nl>, 5.1.2e ) @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Opvolging Steekproeven

Dank waarom reageren we niet gewoon inhoudelijk injouw lijn direct richtingBEom te voorkomen dat ze zichzelf voor

gek zetten? Of wil je judoén en dit plan gewoon voorleggen aan OMT? Vraag me overigens af of ambtenaren bij Financien

dit zelf hebben bedacht of dat het is ingefluisterd door een zeemeeuw.

Met vriendelijke groet,

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft niet. Beantwoord deze mail op een voorjou geschikt moment.

van:INESETNE-BEXETEN0 niovws ol
Datum: dinsdag 24 nov. 2020 7:41 PM

Aan:

Kopie: )

Onderwerp: FW: Opvolging Steekproeven

Ha Ed Fin gaat hiermee komen richting jou denk ik.

Dit is niet conform huidige testbeleid, zou misschien wel kunnen, maar is dus nu niet zo. Vergt instemming onze minister en ook

advies OMT zou ik zeggen.
Er zijn nog geen tests voor asymptomaten gevalideerd. Alleen voor risicovolle asymptomaten (asymptomaten uit BCO en app),
waar de vindkans hoger is dan bij "gewone” asymptomaten.

5.1.2i Procespositie Staat

Zolang er geen tests voor “gewone” asymptomaten zijn, ga je dus steekproeftesten op mensen zonder klachten, waar de test

wellicht niet gevoelig genoeg voor is. Je krijgt dan vals negatieven, en wat is dan het resultaat precies? Dan doe je een

steekproef met een resultaat dat niet geldig is. Wat heb je daar dan aan?

Verder is het uberhaupt (rekenkundig en epidemiologisch) de vraag wat een steekproef test zegt: waarom een steekproef van

2007? En dan 200 op de hoeveel personen?

Het klinkt allemaal best leuk, maar weet niet of het ook leuk uitpakt. Ik denk dat ze eerst een deskundigen check moeten doen.

Groeties [ENE



976492

van:INCRE<BEXEDM@ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 24 november 2020 17:58

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Opvolging Steekproeven

Zie onderstaande mail en toegevoegde nota van FIN in het verlengde van hun eerdere notitie. Sowieso ter info omdat ze mogelijk

bij SG op de lijn willen komen (zie geel gearceerd). Verder had ik — conform mail van ERFLRdaarover — eerder al aangegeven dat ze

voor het uitwisselen van ideeén ook goed gebruik kunnen maken van het overleg dat jij host donderdag. Wat zij voorstellen lijkt

ons zeer in het verlengde van experimenten/pilots waarvoor al plannen zijn, dus kan wellicht in die context worden besproken als

ze het daar apbrengen. Kan dat eventueel ook nog even specifiek voor dit punt aan ze teruggeven.

Groet,

Verzonden:i -24 november 2020 17:
03

3 minezk.nl>; (AFEP) LEB @ minfin. nl>;
@minvws.nl>; minszw.nl>

Onderwerp: RE: Opvolging Steekproeven

lk heb EBREIcesproken. Ze vroeg ons om iets meer informatie, dus we hebben het document aangeleverd over steekproefsgewijs

testen dat ook naar onze bewindspersonen is gegaan.

lk stuur dat ook mee met dit bericht.

De concrete vraag: kunnen wij vanaf december rekenen of 5.000 tests per dag om steekproeven mee uit te voeren? We zouden

ons richten op zorg, onderwijs, openbaar vervoer en horeca.

Het doel is om verstandig heropenen te bevorderen door preciezer in beeld te hebben wat er gebeurt in specifieke sectoren.

Wij zijn bereid om de steekproeven te organiseren. Ons ideaal hiervoor is de methode die het RIVM gebruikt voor de jaarlijkse

griep-studie.

Gegeven het korte tidspad overweegt SGFIN het ook direct op te nemen met jullie SG. Hoe verder wij komen hoe beter.

Groet,

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 16:31

) <BEEEM © minezk. nl; INENEKECINNN(Aree)JRRB@minfin.nl>;
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Opvolging Steekproeven

Jullie dank voor nuttige inbreng! Zie collegaBE de cc.
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Wat concept betreft lijkt me zeer interessant om te zien. Is het al deelbaar? Denk ook goed om te delen in groepen waar ik in mijn

mail net aan refereerde. Even bellen kan uiteraard ook.

Groet,

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 09:04

) < @minvws.nl>

Ed @minfin.n1>;[IEE EEE minezk.n>;IEEE(tr) SR@minfin.n>
Onderwerp: Opvolging Steekproeven

Dank voor de afspraak nog vorige week.

Wij zijn enthousiast om mee te denken/werken.

Ik wilde ook jouw collega aanschrijven die er vorige week bij was, maar ik kon haar adres niet vinden. Kan je haar email delen?

We lazen dit artikel (https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2357699-meer-testen-op-scholen-om-r-onder-1-te-houden.html) en

voelden ons gesterkt om z.s.m. steekproefsgewijs te gaan testen in sectoren. Zorg, onderwijs en hareca liggen daarbij voor de

hand. Wij hebben een concept-plan al liggen. Voel jij er wat voor om dat samen verder uit te werken?

Groet,


